
   Vážení spoluobčané, 

   v úvodu, než se rozepíšu, bych rád poděkoval za příznivou odezvu na náš 
Zpravodaj a za jeho kladné hodnocení. Protože se mi dostalo i naprosto ojedinělé 
výtky, chtěl bych zdůraznit, že tento obecní občasník je určen výhradně občanům 
Stanovic a píši ho svými slovy tak, jak to cítím. 

   Zpravodaj jsem začal psát čistě ze své dobré vůle a musím říct, že mi dává docela 
zabrat, protože nejsem žádný velký psavec. Chci ale, aby spoluobčané měli stálý 
přehled o tom, co se v naší obci děje, co se povedlo nebo nepovedlo a co se               
v nejbližší době chystá. 

   Pokud někdo o tyto informace nestojí, má přece svobodnou volbu – Zpravodaj 
prostě nečíst... Děkuji za pochopení a teď už k tomu, co Vám chci sdělit tentokrát:

   Dne 20. listopadu 2023 jsem byl pověřen zastupitelstvem podepsat objednávku  
projektu na energetickou úsporu pro dům č. p. 2. Konkrétně se jedná o to, abychom
měli v pořádku energetický štítek, dále bude zpracován projekt na výměnu oken a 
na zateplení fasády a stropu. 

   Zastupitelstvo rovněž projednalo návrh rozpočtu na rok 2024, který obsahuje 
plán, na čem se v příštím roce bude pracovat. Největší finanční položkou bude 
právě výše zmíněné zateplování vily. Konkrétní práce, které zde budeme provádět, 
budou odsouhlaseny až po návrhu projektanta. V současné době jsou nejvíce 
problémová okna a ústřední topení včetně komínu, který je dle odborníků ve velice 
nevyhovujícím stavu. 

   Dalším důležitým úkolem bude úprava prostranství před obecním úřadem. 
Konkrétně máme v úmyslu svépomocí vybudovat posezení, vytvořit parkovací 
místo pro pojízdnou prodejnu a úpravit prostor pro popelnice. 

   Pokud ušetříme nějaké finanční prostředky, chtěli bychom provést úpravu omítky 
na bývalé hasičské zbrojnici a zároveň také zrekonstruovat informační tabuli             
u našeho historického mostu. 

   Je samozřejmostí, že se musíme starat i o naší veřejnou zeleň a též jsme mysleli  
na zábavu - v letních měsících opět uspořádáme setkání občanů a rodáků obce.       
O termínu budete včas informováni. 



   Celý návrh rozpočtu si můžete přečíst na webové i kamenné vývěsce obce. Zde si 
také můžete povšimnout, že poplatky za psy, rekreační poplatek a poplatek             
za popelnice zůstávají bez změny, přestože nám firma, svážející odpadky, poslala 
dodatek ke smlouvě ohledně navýšení ceny... 

   A ještě jedna důležitá informace - v období od 1. února do 1. října 2024 bude 
zřejmě zahájena obnova katastrálního operátu naší obce novým mapováním. 
Přesný termín bude oznámen nejméně 30 dní předem. Vlastníci nemovitostí budou 
ke zjišťování průběhu hranic pozemků a vnějšího obvodu budov písemně zváni 
nejméně týden předem.

   Na závěr mám jednu příjemnou „povinnost“:

Váš Starosta.   

Váš starosta 


